

م/ مشاريع البحوث للدراسات العليا

تحية طيبة

عنوان البحث باللغة الانكليزية	عنوان البحث باللغة العربية	ت
Synthesis and characterization of new organic heterocyclic compound derived from 4-aminoantipyrnie	تحضير وتشخيص مركبات عضوية حلقيية غير متجانسة جديدة مشتقة من 4-امينو انتي بايرين	-1
Production of Biomass onto Silica pyridine sulphonic acid	انتاج الوقود الحيوي على سطح السليكا -بريدين حامض السلفونيك	-2
The role of Interleukin-6(IL-6) in the severity of Microbial injury that result in the development and mortality	دور انترلوكين -6 في شدة الاصابة المايكروبية التي تؤدي الى تطور القصور الكلوي والوفيات	-3
Hydrothermal synthesis of ZnO / TiO2 nano composite as a photocatalyst for removing of textile dyes	التحضير الحراري المائي للمترابك النانوي اوكسيد الزنك / ثنائي اوكسيد التيتانوم كمحفز ضوئي لازالة اصباغ النسيج	-4
Synthesis , Characterization and study the Biological activity of New azo dye Ligand with Some Metal Complexes	تحضير , تشخيص ودراسة الفعالية الحيوية لليكاند صبغة ازو الجديدة مع بعض معقداته الفلزية	-5
Synthesis and characterization of soot poly aniline nanocomposite and its application as adsorbent Surface of some organic dyes	تحضير وتشخيص المترابك سخام بولي انيلين النانوي وتطبيقاته كسطح ماز لبعض الاصباغ العضوية	-6